
  
 

 

Notulen Algemene Ledenvergadering Oranjevereniging Oosterbeek d.d. 19 maart 2024 
 
Locatie Zalencentrum Lebret, Oosterbeek 
Aanwezig Namens het bestuur van de Oranjevereniging Oosterbeek: 
Wilfried ter Woerds (voorzitter), Tjeerd Dijkstra, Yvonne Visser-Stam (secretaris), Cornelis Feiter 
(penningmeester), de te benoemen leden Nicole Groen en Klaas Tjepkema en de aftredende leden 
Joséphine van den Heuvel en Bernadette Nijhuis. 
De leden Rob Wismans (Kascommissie), Louise Brons (Kascommissie), Rob van der Zouw, 
Alexandra van Ast (website) en Rolf Versteegh (Koningsdag commissie) 
 
1. Opening  
Wilfried opent de vergadering om 20.00 uur. Er wordt even een korte voorstelronde gedaan. 
Op de agenda zijn geen aanvullingen, waarna deze wordt vastgesteld.  
 
2. Ingekomen stukken en mededelingen: 
Er zijn geen ingekomen stukken. In aanvulling op de aanwezigen die zich inzetten voor de 
Oranjevereniging wordt ook Samantha Oldenmenger-Jansen genoemd die de communicatie via 
Facebook verzorgd. Voor het overige zijn er geen mededelingen. 
 
3. Vaststellen notulen ALV 23 maart 2023. 
De notulen van de ALV van 23 maart 2023 worden kort doorgenomen. Er zijn geen opmerkingen, 
waarna de notulen worden vastgesteld. Bijzondere dank aan Yvonne voor het opstellen daarvan. 
 
4. Jaarverslag 2023 
Het jaarverslag 2023 wordt kort doorgenomen. Er zijn geen opmerkingen, waarna het jaarverslag 
wordt vastgesteld. Wederom dank aan Yvonne die het verslag heeft opgesteld. 
 
5./6. Financieel jaarverslag 2023 / begroting 2024 
Cornelis licht het financieel jaarverslag 2023 en de begroting 2024 toe.  
 
Over het boekjaar 2023 is een negatief resultaat van € 6.413,= behaald. Hierbij wordt opgemerkt 
dat dit inclusief een reservering van € 5.000,= voor 5 mei 2025 is.  
Naast de leden heeft de Oranjevereniging een 75-tal betalende sponsoren, daarnaast zijn er nog 
een aantal bedrijven die in natura sponsoren, zoals bijvoorbeeld Jansen Recycling.  
De kermis heeft in 2023 een goede opbrengst opgeleverd van circa € 5.600,=. 
Koningsdag is altijd een grote kostenpost. 
De algemene kosten zijn aanzienlijk en bestaan uit een aantal grote posten, waaronder: 

- Circa € 4.000,= voor post NL, folders, mailing rondbrengen 
- Circa € 1.300,= voor Sumedia (website) en Banster (ledenadministratie) 
- Circa € 3.000,= voor huur loods, bewoner park Hartenstein en verzekeringen.  

 
Het bestuur kijkt uitdrukkelijk hoe de algemene kosten gereduceerd kunnen worden, door over te 
stappen op een nieuwe website waarbij we de hosting in eigen hand (door Alexandra van Ast) 
zullen nemen, door meer via e-mail te gaan communiceren (via communicatie module Banster) en 
door onnodige abonnementen op te zeggen (KPN bijv.). 



  
 

 

De begroting 2024 wordt door Cornelis toegelicht.  
 
De inkomsten zijn begroot op € 24.500,= en bestaan uit de ledenbijdrage, de sponsor bijdragen en 
de kermisopbrengst. Er is een conservatieve insteek gekozen. De uitgaven kant wordt ook kort 
toegelicht, waarbij wordt aangegeven dat de begroting voor Koningsdag taakstellend is. Ook hier 
worden de algemene kosten toegelicht.  
 
Per saldo wordt uitgegaan van een tekort van € 2.229,=, dan wel € 7.229,= rekening houdend met 
de reservering voor 5 mei 2025. Cornelis merkt op dat de vereniging zeer ruim in liquide middelen 
zit en een eigen vermogen van € 77.000,= heeft.  
 

 
 
 
Rolf vraagt of er nog subsidies beschikbaar zijn. Aangegeven wordt dat als er potjes beschikbaar 
zijn, dat die dan aangevraagd worden bij bijv. gemeente en provincie. Als voorbeeld wordt nog de 
Rabo Clubactie genoemd, waar ook een aanmelding voor wordt gestuurd. Aan eenieder wordt het 
verzoek gedaan de voorzitter en penningmeester te informeren indien men bekend is met 
mogelijke subsidies. 
 
Er zijn geen verdere vragen en opmerkingen vanuit de ALV. De financiële verantwoording over 
2023 wordt door de ALV vastgesteld, met bijzondere dank aan Cornelis Feiter. 
 
7. Verslag Kascommissie 
Rob licht het verslag toe.  
 

BATEN Begroot 2024
Begroot 2024 na 

aanpassing in 
vergadering

LASTEN Begroot 2024
Begroot 2024 na 

aanpassing in 
vergadering

Baten Leden contributies 12.000€                12.000€                Kosten Fondsenwerving -€                      

Baten Club van 100 7.500€                  7.500€                  Exploitatie Koningsdag 13.779€                13.779€                

Baten Exploitatie 4.500€                  4.500€                  Exploitatie Koningsnacht -€                      

Exploitatie 5 mei -€                      

Subsidie / Sponsering 500€                     500€                     Exploitatie 4 mei 1.250€                  1.250€                  

-€                      Nieuw jaarsreceptie 1.200€                  1.200€                  

Sportpark 1.500€                  1.500€                  

Huur ijsvereniging 1.000€                  1.000€                  

Algemene kosten 8.000€                  8.000€                  

-€                      

Subtotaal Credit (C1) 24.500€                24.500€                Subtotaal  Debet (D1) 26.729€                26.729€                

Tekort 2.229€                  2.229€                  Overschot -€                      -€                      

Uit reserves Opbouw reserves

     Reserve automatisering -€                      -€                           Opbouw reserve automatisering -€                      -€                      

     Reserve 5 mei -€                      -€                           Opbouw reserve 5 mei 5.000€                  5.000€                  

     Reserve OIG -€                      -€                           Opbouw reserve OIG -€                      -€                      

     Reserve jubileum -€                      -€                           Opbouw reserve jubileum -€                      -€                      

     Budget vanuit vorig jaar      Opbouw budget volgend jaar

subtotaal -€                      -€                      subtotaal 5.000€                  5.000€                  

Tekort Overschot

     Nemen uit Algemeen Vermogen 7.229€                  7.229€                       Naar Algemeen Vermogen -€                      -€                      

subtotaal 7.229€                  7.229€                  subtotaal -€                      

Subtotaal Credit (C2) 7.229€                  7.229€                  Subtotaal Debet (D2) 5.000€                  5.000€                  

Totaal Credit (C1+C2) 31.729€                31.729€                Totaal Debet (D1+D2) 31.729€                31.729€                



  
 

 

Samenvattend kan gezegd worden dat de verantwoording en de onderliggende stukken over het 
afgelopen jaar zeer robuust, gedegen en nauwkeurig samengesteld zijn. Na de introductie vorig 
jaar door de penningmeester van een eenvoudig maar zeer effectief administratiesysteem, is de 
administratie transparant én nauwkeurig wat ook de controle hierop eenvoudig maakt. Onze 
complimenten hiervoor. De kascontrole commissie heeft kosten noch moeite gespaard en 
uiteindelijk een kascontroleverschil weten te vinden van € 0,20 (positief), hetgeen gereserveerd is 
voor toekomstige kasverschillen. 
 
De kascommissie heeft naar aanleiding van het doorlopen van de stukken enkele adviezen.   

• De Begroting en Resultatenrekening bevatten verschillende inkomsten en 
kostencategorieën waarbij de aansluiting niet altijd eenduidig is. Wij adviseren met de 
begroting voor 2024 aan te sluiten op de wijze waarop de resultaten jaarlijks 
gepresenteerd worden. Dit vergroot de transparantie van de verantwoording. 

• De kosten van bestuur en algemene kosten waren een relatief grote kostenpost in 2023 en 
een verzameling van een behoorlijke diversiteit aan kosten, waaronder materielle 
kostenposten als de bijdrage aan Sportpartk Hartenstein, porto- en drukkosten, 
contributies van lidmaatschappen van de vereniging, etc. Het zou de transparantie ten 
goede komen hier enige verdieping in aan te brengen. 

Hierbij verlenen wij, Rob en Louise, als kascommissie, décharge aan het bestuur en spreken wij 
onze complimenten uit aan het bestuur.  Louise en Rob worden door de ALV bedankt voor hun 
werk en goede adviezen. 

 
8. Benoeming Kascommissie 2024 
Rob Wismans en Louise Brons hebben zich wederom beschikbaar gesteld als Kascommissie en 
worden hierbij door de ALV benoemd.  
 
9. Bestuur mutaties 
Twee bestuursleden gaan ons verlaten (Joséphine van den Heuvel en Bernadette Nijhuis). 
Dankwoorden aan hen van Wilfried met een bos bloemen.  
 
We zijn heel blij met de recente versterking van Nicole Groen en Klaas Tjepkema binnen het 
bestuur. Nicole en Klaas worden door de ALV benoemd als bestuurslid.  
 
 
 
 
10. Programma 2024 
De programmafolder wordt rondgedeeld door Wilfried. De flyer wordt komend weekend huis-aan-
huis verspreid door kinderen van de Bernulphus scouting. Het programma voor dit jaar wordt kort 
toegelicht: 

- Kermis start op woensdag na Pasen en de Kermiskassa op 2 zaterdagenochtenden 
daarvoor; 



  
 

 

- Koningsnacht op park Hartenstein met de Perfect Showband en een Elvis act, 
georganiseerd in samenwerking met Schoonoord 2023 BV; 

- Bij Koningsdag naast de traditionele onderdelen, ook een freerun activiteit met 
professionele begeleiding en een speciale knutselhoek voor de kleintjes. Dit jaar met naar 
verwachting goede ondersteuning door de scouting van OPV Schoonoord en de 
Emmagroep uit Renkum; Voor de Knolletjesmarkt zijn er al 33 aanmeldingen, daarnaast 
niet te vergeten de tompoezen die met sponsoring van Bakker Hilvers bij alle 
verzorgingshuizen in Oosterbeek worden bezorgd; 

- 4-mei Herdenking die op dezelfde wijze als vorig jaar wordt georganiseerd; 
- 5 mei is slechts in keer per 5 jaar; er is inmiddels al een 5-mei commissie plannen voor 

volgend jaar aan het maken; 
- Kinderbevrijdingsmonument, dat geadopteerd is door de Paasbergschool en waar op de 

Internationale Dag van de Rechten van het Kind aan de tijdscapsule door groep 8 iets zal 
worden toegevoegd; 

- Burgers’ Zoo sponsort dit jaar weer met 20 vrijkaartjes, gevraagd wordt naar ideeën hoe 
we die het beste kunnen uitdelen/ verloten aan leden.  

 
11. Rondvraag 
Melding wordt gemaakt van de nieuwe website die in de maak is en waarnaar we – naar 
verwachting – rond de zomer zullen overstappen.  
Rolf vraagt naar de lange termijnvisie respectievelijk hoe we nog meer leden zouden kunnen 
krijgen. Tjeerd ligt toe dat in het verleden door de bestuursleden langs de deuren is gegaan en dat 
in het informatiepakket aan nieuwe bewoners van de gemeente, informatie werd meegestuurd. 
Het bestuur zal dit punt oppakken.  
 
12. Sluiting van de ALV: om 21.00 uur. 
 


